CAMPING RESORT

DIANA ABU HASAN

مشروع سياحي ترفيهي يلبي رغبات جميع الفئات العمرية ويناسب كل الاوقات يحتوي على انشطة ترفيهية وثقافية ومناطق للمبيت ليناسب قضاء مغامرة فريدة من نوعها والاستمتاع بالطبيعة الموجودة وينمي حب الاستكشاف ومشاركة الانشطة مع الافراد والمجموعات المختلفة.

يقع المشروع في سبسطية في منطقة سياحية ويتخللها الطبيعة الخلابة واشجار الزيتون حيث ان الموقع يسهل الوصول اليه من مختلف المناطق بذلك يلبي حاجة الافراد لافتقار المناطق من هذا النوع من المشاريع المناسبة لكل الاوقات والانشطة

يتميز المشروع بالحركة الديناميكية والارتكاز على الجسر الحيوي الذي يتمثل بمسار يوجد خلاله نقاط توقف عند محطات تغذي المستخدم.

حيث ان الجسر يحتضن منطقة الانشطة الخارجية والملاعب ليعطي صورة واضحة لحركة المشروع.

التسلسل الحركي للجسر من منطقة الساحة التي يحيط بها الاساسيات من الادارة والقاعة متعددة الاغراض ومركز دليل سياحي بالإضافة الى كافيه ثم يسير المسار غبر الجسر الى منتجع شامل المسابح والصالة الرياضية الى ان يمتد الى المطعم ثم سلسة الشاليهات للمبيت سواء فردية او عائلية او اختيار منطقة التخييم والانشطة الصيفية وعلى الارض الطبيعة يمارس الانشطة المتنوعة والالعاب.



CAMPING RESORT

DIANA ABU HASAN

A recreational tourism project that meets the desires of all age groups and suits all times. It contains recreational and cultural activities and accommodation areas to suit a unique adventure and enjoy the existing nature and develop a love of exploration and sharing activities with individuals and different groups.

The project is located in Sebastia in a tourist area and is interspersed with picturesque nature and olive trees, as the site is easily accessible from various areas, thus meeting the need of individuals because the areas lack this type of projects suitable for all times and activities

The project is characterized by dynamic movement and reliance on the vital bridge, which is represented by a path through which there are stopping points at stations that feed the user.

As the bridge embraces the area of outdoor activities and playgrounds to give a clear picture of the project's movement.

The kinetic sequence of the bridge is from the square area, which is surrounded by the basics from the administration, the multi-purpose hall, a tourist guide center, in addition to a café. Then the path goes across the bridge to a resort that includes swimming pools and the gym until it extends to the restaurant and then a series of chalets for overnight stay, whether individual or family, or choosing the camping area and activities Summer and on the ground nature practicing various activities and games.

